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【总则】 

1. 在使用动态重建及应用元中央实验室的仪器之前，必须在大型仪器共享平台中注册为用户。

用户应使用动态重建及应用元中央实验室的大型仪器共享平台，并遵守仪器的预约规则。动

态重建及应用元中央实验室将向用户收取耗材和仪器的其他相关运行费用。 

2. 使用分为机时预约和送样检测两种，请根据实际情况选择对应的项目。 

3. 收费标准根据用户类型分成三档，具体请参考以下收费标准。 

【校内用户】 

1. 在大型仪器共享平台上申请使用设备时需要选择属于其导师的有效课题和账号。使用结束

后，管理员会根据使用时长进行扣费，按月进行结算。相关账单将会通过 PBMS 财务系统推送

到其导师，由导师进行费用支付。 

【校外用户】 

1. 校外用户需要自行在平台上注册校外人员账号，由实验室进行审批。审批成功后方能在系统

上进行预约。 

2. 校外用户只能使用实验室规定的部分设备，其余设备仅对校内师生开放。 

3. 校外用户使用时，需提前将使用费或检测费通过银行转账方式支付到实验室指定账户。实验

室确认收到款项后方可使用设备或送样检测。使用结束后实验室将提供结算单和发票（如需

要）。 

【General Rule】 
1. It is required to register as a user with the DREAMS online booking system before 

using the facilities in DREAMS. Authorized users should use the online booking 
system of DREAMS and abide to the rules of booking of the equipment. The user will 
be charged for consumables and other running cost of the equipment.  

2. There are two types of usage: Equipment usage and Sample testing. Please choose 
the correct corresponding option. 

3. Charging is divided into three tiers based on the user type. Please refer to the 
following charging schema for details. 

【Internal User】 

1. When applying on the Equipment Sharing Platform, users must select a valid project 
and paying account belonging to their supervisor. After usage, the administrator will 
deduct the fee based on the time used, with monthly billing. Corresponding bill will be 
pushed to their supervisor via the PBMS financial system, and their supervisor will be 
responsible for payment. 

[External Users] 

1. External users need to register an external user account on the platform, which will be 
subject to laboratory approval. Only after approval can they make reservations in the 
system. 

2. External users can only use certain equipment specified by the laboratory, while the 
rest is available only to internal faculty and students. 

3. Before using the equipment or submitting samples for testing, external users must 
transfer the usage or testing fee to the designated laboratory account via bank 
transfer. Only after the lab confirms receipt of the payment can the user access the 
equipment or submit samples for testing. Upon completion, the lab will provide a bill 
and invoice (if required). 



 
 

 

【收费标准 Charging Schema】 

 

详细收费标准如下 

The detailed charging schema is as follows: 

 

为促进初期用户使用，优惠折扣价降持续至 2026.06。 

To encourage usage at early-stage,the discounted price will be available until June 

2025.  

 


